
 

Ηράκλειο, 16 Δεκεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον  κ. Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα:  Επιδόματα και  ένσημα βαρέα για τους   Φυσικοθεραπευτές των 

νοσοκομείων, ζητά το Σωματείο Εργαζομένων ΠαΓΝΗ  

Με αφορμή την τρέχουσα δημόσια συζήτηση που αφορά στην χορήγηση επιδόματος 

Χριστουγέννων και την ένταξη των Φυσικοθεραπευτών του ΕΣΥ στα Β.Α.Ε καθώς 

και στην χορήγηση ανθυγιεινού επιδόματος, το Σωματείο Εργαζομένων ΠαΓΝΗ 

τονίζει σε επιστολή του ότι οι Φυσικοθεραπευτές εργάζονται, όπως έκαναν ανέκαθεν 

ενταγμένοι στο Ε.Σ.Υ, σε επικίνδυνες, ανθυγιεινές συνθήκες, εκτεθειμένοι σε 

βιολογικούς και φυσικούς παράγοντες κινδύνου, 

• Η χρόνια καταπόνηση τους, λόγω της φύσης της εργασίας τους, έχει ως 

αποτέλεσμα την επιβάρυνση της υγεία τους με συχνότερη την εμφάνιση 

μυοσκελετικών παθήσεων, 

• Η έκθεση τους σε πάσης φύσεως σωματικές εκκρίσεις και αερόλυμα, αυξάνει 

τον κίνδυνο νοσηρότητας από μεταδοτικά και λοιμώδη νοσήματα, 

• Στις σημερινές συνθήκες και από την αρχή της πανδημίας έχουν σημαντικό 

και ενεργό ρόλο σε όλες τις φάσεις αποκατάστασης ασθενών Covid-19. Η 

παρέμβαση τους σύμφωνα με τον Π.Ο.Υ χαρακτηρίζεται ως «εξόχως 

σημαντική». Η παρέμβαση αυτή παρέχεται καθημερινώς, σε δύο βάρδιες 

καθώς επίσης Σάββατο,  Κυριακή και αργίες από τους Φυσικοθεραπευτές του 

Νοσοκομείου. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

Προτίθεται η κυβέρνηση να προχωρήσει με την ένταξη τους στα βαρέα  ανθυγιεινά 

επαγγέλματα, καθώς και στη χορήγηση του ανθυγιεινού επιδόματος μαζί με τους 

υπόλοιπους υγειονομικούς; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Γεώργιος Λογιάδης 
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